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DAGSORDEN

● Hvem er i info og rettighedsudvalg?
● Skal foreningen have PayPal?
● Skal foreningen have telefonnummer?
● Artikel om ADI
● Ankestyrelsen
● Godt nyt ift. Ankestyrelsen og manglende standarder

(Thorbjørn)
● Nye mødetider
● Evt.

NOTER
● Hvem er i info og rettighedsudvalg?

- Vi opsummerer kort hvilke roller folk har i hvilke udvalg, for
det er blevet lidt uklart med tiden så vi har lige brug for en
opfrisker.

● Skal foreningen have PayPal?

- Ja, næstformanden har undersøgt vores muligheder for dette og

der er enighed om at få det sat i gang.

● Skal foreningen have telefonnummer?

- Formanden har undersøgt dette. Der bliver doneret en telefon
til foreningen, som nummeret kan knyttes til.

● Artikel om ADI



- Der bliver foreslået at vi arbejder på en artikel omkring ADI
til vores hjemmeside hvor vi forklarer mere om hvad ADI er og
hvorfor det er vigtigt. Det er alle enige i er en god ide og
noget vi gerne vil arbejde på.

● Ankestyrelsen

- Der er blevet talt med Ankestyrelsen, og de er blevet mere
opmærksomme på problematikkerne omkring servicehunde og
manglende standarder. De har også kig på, om der skal
revurderes principafgørelser på området, men det kræver at de
får flere sager ind omkring det for at det giver mening. Vi vil
prøve at arbejde på hvordan vi kan hjælpe folk med at søge.

● Nye mødetider

- Vi gennemgår hvilke dage folk har mulighed for at deltage i
bestyrelsesmøder og vi beslutter at holde fast i nuværende
interval, dato og tid.

● SoMe

- SoMe-gruppen gennemgår hvad de har arbejdet med i forhold til
retningslinjer for hvem der bruger vores SoMe og hvordan det
skal foregå. Der diskuteres kort hvordan og hvorledes den
daglige drift af SoMe skal køre. Der bliver aftalt at tage det
op på næste bestyrelsesmøde om SoMe afdelingen og skal samle
alle online opgaverne og laves til et eget udvalg for sig.

● Evt

- Der aftales at vi afholder et nyt møde meget snart for at følge
op på de erfaringer bestyrelsesmedlem Katrine har med sig fra
Frankrig.
Der bliver aftalt, at vi arbejder på at få lavet en guide til,
hvordan vi bedst kan vejlede brugere i at føre en sag i
Ligebehandlingsnævnet.

DER TAKKES FOR ET GODT MØDE


